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Без осмысления исторических реалий эволюции отечественного уголовного законодательства невоз-
можно анализировать направления дальнейшего его развития, поскольку устойчивость правовых норм про-
веряется преимущественно условиями их генезиса. Институт наказания несовершеннолетних в своем раз-
витии прошел долгий и сложный путь. Его становление находилось в тесной взаимосвязи с состоянием соци-
альной, экономической и политической ситуации в стране, а также задачами уголовной политики.
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Without understanding the historical realities of the evolution of native legislation, it is impossible to analyze the 
directions of its further development, since the stability of legal norms is checked mainly by the conditions of their genesis. 
The institution of juvenile punishment in its development has gone a long and difficult way. Its formation was closely 
related to the state of the social, economic and political situation in the country, as well as the tasks of criminal policy.
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